
 

     

 

Αθήνα, 23 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  

Θέμα: «Αίτημα για τοποθέτηση προστατευτικών plexiglass σε γραφεία Υπηρεσιών 

της ΔΑ Λάρισας» 

 

Με επιστολή της, η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Λάρισας εκφράζει ένα απόλυτα 

δικαιολογημένο αίτημα που θα έπρεπε να ικανοποιηθεί όχι μόνο για τις υπηρεσίες ΔΑ 

Λάρισας, αλλά για αυτές ολόκληρης της χώρας, αυτό της τοποθέτησης προστατευτικού 

plexiglass στα γραφεία για να προστατευθούν αμφότεροι οι αστυνομικοί υπάλληλοι, αλλά 

και οι πολίτες που τα επισκέπτονται καθημερινά. 

Όπως αναφέρεται στη σχετική επιστολή: 

“Ενόψει της διαφαινόμενης έξαρσης του ιού και με δεδομένο τις οδηγίες των αρμοδίων για 

αυξημένα μέτρα προστασίας, παρακαλούμε όπως προβείτε άμεσα σε όλες τις 

απαιτούμενες ενέργειες ώστε: 

α) Να τοποθετηθούν προστατευτικά plexiglass σε όλα τα γραφεία των Υπηρεσιών της ΔΑ 

Λάρισας που συναλλάσσονται καθημερινά με πολίτες, αρχής γενομένης από τα γραφεία 

των Αξ.Υπ., ταυτοτήτων και διαβατηρίων. 

β) Να μοιραστεί στο σύνολο του προσωπικού τουλάχιστον από μία υφασμάτινη 

προστατευτική μάσκα.” 

Κατόπιν των παραπάνω,   

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Εξετάζεται το ενδεχόμενο ικανοποίησης του αιτήματος για την τοποθέτηση 

προστατευτικού τόσο στα γραφείο όσο και στα αστυνομικά οχήματα; 

2. Αν όχι για ποιο λόγο έχει απορριφθεί; 
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3. Έχουν διανεμηθεί επαρκείς μάσκες και μέσα ατομικής προστασίας στους 

αστυνομικούς υπαλλήλους της Λάρισας αλλά και της υπόλοιπης χώρας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




